
 

 

通启 

 

马来西亚佛教总会秉持维护大众健康安全、以

防疫为要之考量，暂停卫塞实体活动，同时为兼

顾利益大众，于今年佛陀日在网络上由马来西亚

佛学院师生录制的浴佛共修实况，俾益大众能透

过网站，于家中同步参与此法界之庄严胜会。  

欢迎全国各地佛弟子同步于网上收看与会，于

佛诞之日，一齐恭诵、唱颂浴佛偈、灌沐如来像，

并祈世间净化、灾疫消除，回向人心向道、正法

久住。  

马来西亚佛教总会网路实境浴佛共修之播出是

在 www.mbahq.my 和

facebook.com/malaysianbuddhistassociation 敬请佛

友、善信、大众人士通知并邀请家亲眷属，在家

中参与盛会、同沾庆喜！          

 

 
马来西亚佛教总会敬启 

                 2020 年 4 月 30 日 
 



 

 

 
ANNOUNCEMENT 

 

Malaysian Buddhist Association (MBA) upholds the safety of the 

public, taking covid-19 prevention and control as primary 

consideration, stops wesak day’s gathering activities, at the same 

time to take care of public benefit, publishes a video recorded by the 

teachers and students of Malaysian Buddhist Institute about bathing 

of Buddha statue and chanting scene for Buddha day this year, public 

can join this auspicious event online synchronously at home. 

Buddhists nationwide are welcomed to watch this event 

synchronously during Buddha’s Birthday, together we chant, chant 

the verse for bathing Buddha, bath the Buddha statue, bless for the 

world’s purification, pandemic be eradicated completely, dedicate the 

merit for human heart towards Dharma, long abiding of the true 

teaching. 

The video of bathing of Buddha statue and chanting will be 

published at MBA website www.mbahq.my and facebook 

facebook.com/malaysianbuddhistassociation. MBA wishes devotees 

and public can share it with the family members to join this auspicious 

event together at home. 
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